
Medlem af Folketinget Stine Brix (EL) har den 1. august 2012 stillet følgende 
spørgsmål nr. S 3784 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed 
besvares.

Spørgsmål S 3784:
”Vil ministeren tage initiativ til en undersøgelse af, hvorvidt e-cigaretter er ska-
delige for omgivelserne, med henblik på en afklaring af, om e-cigaretterne bør 
være omfattet af lov om røgfri miljøer?”

Svar:
Jeg vil bede Sundhedsstyrelsen om at indsamle den viden, der findes om e-
cigaretter og deres virkning på omgivelserne. Derudover vil jeg få undersøgt, 
hvorledes udvalgte andre lande regulerer e-cigaretter.
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